
Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 30.10.2023

Til stede: Reidar Juel Mathisen, Per Gran Werner, Heidi Ruud-Johansen, Thore Foss,
Kjell Gunnar Mossing, Gro Jørgensen.

Forfall: Elisabeth Tangen,

Fravær: Terje Barstad, Magnor Hofsøy

1. Godkjenning av agenda. OK.

2. Godkjenning av referat fra 25.09.2023. OK.

Sak 61/2023: Økonomi: Pr. 30/10 er det ca kr 286 000,- på konto til Velforeningen og
ca 14 600,- på konto til Sjøbua. Fortjenesten på vaffelsalg i sommer ble ca kr 4 500. Utleie av
Sjøbua pr d.d er 12 250.

Sak 62/2023: HMS: Ingen saker.

Sak 63/2023: Båtforeningen: Ingen saker.

Sak 64/2023: Åpne saker:

● Sak 54/2023: Parkering på fellesområdet i Jørgen Ferjemannsvei: Det er avklart og
skaden er reparert.

● Sak 55/2023: Klipping av gress på fellesområdene: Heidi la fram en liste over
fellesområdene med ansvarlige klippere. Styret vurderer å gi tilskudd til
robotgressklippere til store fellesområder. Søknad kan sendes styret. Ansvarlig person
for gressklipperen må oppgis på søknaden. Sameiet B10 har erfaring med
robotgressklipper. Kontakt kan taes med Per Gran Werner eller Kjell Gunnar Mossing.

● Sak 59/2023: Bokboks: Det blir ingen bokboks da hun som stilte forslaget og skulle
være ansvarlig skal flytte.

Referat Strandparken velforening 30.10.2023
1



● Sak 37/2023: Ny badetrapp: Det vil bli bestilt ny badetrapp med nok trinn på sørsiden
av brygga. Den vil komme på plass i god tid før badesesongen starter neste år. Reidar
er ansvarlig.

● Sak 05/2023: Oppgaver for huskomiteen: Oppgaveliste er laget og henger på veggen i
Sjøbua.

● Sak 70/2022: Bilsperre: De opprinnelige planene blir for kostbare og er
uhensiktsmessige. Det vil i stedet bli plassert en blomsterkasse som vil sperre veien
for biler, men ikke for gående og syklister. Thore tar ansvar og vil ordne blomsterkasse
til våren.

● Sak 76/2022: Rampe for rullestol inn til Sjøbua: Per jobber med saken. Legges fram
på neste møte.

● Sak 77/2022: Det vil bli gitt en påskjønnelse til Kjell Wårheim for jobben som er gjort
med utedusjen. Gro ordner.

● Sak 45/2022: St.Hans komite: Pga minimal interesse blir det ingen komite. Vi vil skrive
om det i julenummeret av Strandparken nytt. Kanskje noen likevel kunne tenke seg å
være med i en slik komité.

Sak 65/2023: Eventuelt:

● Det er ikke plass til benkene i containeren da den er full av utstyr til båtforeningen.
Benkene er derfor satt på utsiden. Vi trenger også lagringsplass til utemøblene i
Sjøbua. Vi er usikre på hva vi gjør. Problemet tas opp på neste møte.

● Are Fritzon har sagt seg villig til å overta ansvaret med utedusjen etter at Kjell
Wårheim ba seg fritatt. Stor takk til Are som har påtatt seg ansvaret.

● Per informerte om hva som har skjedd ifm prosjektet nedgravde søppelcontainere.
Prosjektet må skrinlegges. Det er ikke mulig å grave ned søppelcontainere i
Strandparken da grunnen er full av vannledninger, kabler etc. Per jobber imidlertid
videre med andre alternative løsninger for å få fjernet søppelhusene i Jørgen
Ferjemannsvei.

● Gro lager et forslag til julenummeret av Strandparken nytt som legges fram på neste
møte. Hun trenger innspill.

NESTE MØTER: MANDAG 20. NOVEMBER kl 1800 OG MANDAG 11. DESEMBER KL 1800.

Gro Jørgensen, sekretær.
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